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                 ( 參賽簡訊 2 ) Bulletin 2     [ English follows ] 

 

以下為本比賽最新資料。下文也作為「附例」的新增部分 (補充簡訊 1 的不足)。請留意有關

安排。 

1. 徇眾要求，這次比賽開放予各隊自行帶備私家划槳出賽。但賽會仍提供傳統木槳免費供各隊

借用。 

 

2. 所有舵手，必須持有本會發出的舵手證方可於比賽槳舵。如需租用大會舵手，請提早辦理。

比賽當天臨時租用大會舵手，費用為$1000(全日)。 

 

3. 截稿時報名情況如下，決定每組首三名均可得獎盃一座。 

 

Categories 

組別 

Men's - Open 

男子公開組 

Men's - Novice 

男子體驗組 

Mixed - Open 

混合公開組 

Mixed - Novice 

混合體驗組 

隊數 teams 2隊 4 5 5 

獎盃數目

trophies 
2隊 3 3 3 

 

 

4. 起步及過終點時，各艘龍舟必須在指定浮標之間經過，否則取消比賽成績，或罰時 2分鐘。 

 

5. 比賽期間碰觸浮標不算犯規，但必需在指定方向繞過或經過。 

 

6. 修定程序： 

10:15  領隊會議 

11:00  公開組第一輪比賽 (合併出發 4.3km – 男子 2隊及混合 5隊) 

11:30  體驗組第一輪比賽 (合併出發 2.5km – 男子 4隊及混合 5隊) 

11:45  公開組第二輪比賽 (合併出發 4.3km – 男子 2隊及混合 5隊)  

12:15  體驗組第二輪比賽 (合併出發 2.5km – 男子 4隊及混合 5隊) 

 

12:45  長途賽頒獎禮 

13:00  龍舟拔河示範賽 

14:00  拔河頒獎禮 



7.  

 

 (D)  比賽路線圖 (修訂) Route  (revised 10 September 2013) 
 

(不合比例 Not in Scale)： 

 

 

(圖例 Legends： 

  = mooring buoy 金屬大浮標   @ =體驗組折返浮標   = Umpire Boat 裁判快艇  

  = buoy making start/ finish 起步及終點浮標 ) 
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第二屆赤柱龍舟秋季拉力賽(2013)  

The 2nd Stanley Dragon Boat  Autumn Rally 
 

Bulletin 2 

 
The followings are update information. This should also be regarded as additional by-laws of the 

event (to supplement those of bulletin 1). Please read carefully. 

 

 

1. Responding to request from paddlers, the Organiser decides to adopt an open policy this time, 

specially for this event, so as to allow private paddles to be used. However, the Organiser still 

provide traditional wooden paddles free of charge upon request.  

 

2. All steerers should be registered with the Organiser. If you need to hire one from the Organiser, 

please book early. No ad hoc booking on the spot. HK$1000 (for whole day) will be charged if 

teams request the official steersman ON THE RACE DAY without booking in advance. 

 

3. Up to date, data for entries are as follows: 

 

Categories 

組別 

Men's - Open 

男子公開組 

Men's - Novice 

男子體驗組 

Mixed - Open 

混合公開組 

Mixed - Novice 

混合體驗組 

隊數 teams 2 4 5 5 

獎盃數目

trophies 
2 3 3 3 

Trophies will be presented accordingly. 

 

4. During start and finish of the race, all dragon boats must stay in the area marked the designated 

buoys. Otherwise the team(s) involved will be disqualified or awarded Time Penalty of 2 minutes. 

 

5. A team hitting or touching the buoys will not be penalized, however the team must cross or get round 

the buoy accordingly at the designated side. 

 

6. Revised Schedule :  

 

10:15 – Team Managers Meeting  

11:00 –Round 1 Distance Race (4.3km combined start for Open categories– Men’s 2, Mixed 5)  

1130 –Round 1 Distance Race (2.5km combined start for Novice teams – Men’s 4, Mixed 5) 

 

11:45– Round 2  Distance Race (4.3km combined start for Open categories– Men’s 2, Mixed 5) 

12:15 - Round 2 Distance Race (2.5km combined start for Novice teams – Men’s 4, Mixed 5) 

12:45 – Prize Presentation (DR) 

13:00 –Tug-of-war Exhibition Races 

14:00 –Prize Presentation (TW) 

 

 


